
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 627 af 20. april 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

5. maj 2015 
J.nr. 15-1432217 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 627
Offentligt
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Spørgsmål 627 

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor ministeriet ikke har fremlagt nogle retningslinjer 

for, hvordan brugte taxaer vil blive vurderet af SKAT, når man tager i betragtning, at det 

efterhånden er lang tid siden, den nye taxalov blev vedtaget? 

 

Svar 

Der henvises til mit svar på spørgsmål S 1108 fra indeværende samling. 
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